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Eladó Családi ház, 160 m2, 2 969 m2 telek, Balatonszentgyörgy
60 900 000 Ft ( ~148 128 € )

Balatonszentgyörgyön eladó egy kétszintes családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900174

Szobák: 6

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Házközponti fűtés

Építés éve: 1985

Kilátás: Parkra néző

Tájolás: Kelet

Komfort: Dupla komfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description 

 

 

Eladásra kínálom ezt a nagy családi házat, egy közkedvelt kis faluban

Balatonszentgyörgyön!

Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik szeretnek gazdálkodni,

kertészkedni és elvonulni a városi élet zajától. Ajánlom még akár olyan

személyeknek is, akik generációs összeköltözést terveznek, hiszen erre is

megvan a lehetőség ennél az ingatlannál. Ha befektetni szeretne,

kisebb apartmanok kialakításával a nyári szezonban szép bevételre tehet szert.

Az ingatlan némileg felújítást igényel, de az alsó szint akár azonnal költözhető. A

felső szint még csak szerkezetkész állapotban van, így saját elképzelése szerint

burkolhatja le és fejezheti be. A felső szinten mindegyik szobához tartozik egy

tároló helyiség, ami akár gardróbnak is megfelelő. Ezen felül van egy

szekció, ami főzőfülkének alkalmas, így két teljesen külön lakrészt hozhat létre.

Az ingatlanon két bejárat is található, ezek mindegyike egy fedett teraszról

nyílik.

Van még egy pince, ahol a kazánház is található. A ház nagy telekkel, és több

melléképülettel is rendelkezik. A telken található egy szőlő ültetvény valamint

gyümölcs fák is.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager

referenseit!

Mi segítünk elérni céljait, az ország bármely területén!

Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos

bank

kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Ich biete dieses große freistehende Haus in einem beliebten Dorf von

Balatonszentgyörgy zum Verkauf an!

Ich empfehle es vor allem Menschen, die gerne Landwirtschaft betreiben, einen

Garten haben und dem Lärm der Stadt entfliehen möchten. Ich empfehle diese

Immobilie auch Menschen, die planen, für Generationen zusammenzuziehen, da

diese Immobilie das Potenzial dafür hat. Wenn Sie investieren möchten, können

Sie in der Sommersaison durch den Bau kleinerer Wohnungen ein schönes

Einkommen erzielen. Die Immobilie ist etwas renovierungsbedürftig, aber die

untere Etage kann sofort bezogen werden. Das Obergeschoss befindet sich noch

im Rohbauzustand, so dass Sie es nach Belieben ausbauen und fertigstellen

können. Im Obergeschoss gibt es für jedes Zimmer einen Abstellraum, der auch

als Garderobe genutzt werden kann. Außerdem gibt es einen Bereich, der als

Kochbereich genutzt werden kann, so dass Sie zwei völlig getrennte

Wohnbereiche schaffen können. Es gibt zwei Eingänge zur Immobilie, beide von

einer überdachten Terrasse aus.

Es gibt auch einen Keller, in dem sich der Heizungsraum befindet. Das Haus hat

ein großes Grundstück und mehrere Nebengebäude. Es gibt einen Weinberg und

Obstbäume auf dem Grundstück.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an!

Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home

Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Wenn Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, können unsere Berater Ihnen

helfen, einen passenden Kredit für Ihre Immobilie zu finden. aus einer breiten

Palette von Bankangeboten, nach einer kostenlosen Beratung!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this large detached house in a popular village of

Balatonszentgyörgy!

I recommend it mainly to people who like to farm, garden and get away from the

noise of city life. I also recommend this property to people who are planning to

move in together for generations, as this property has the potential for this. If

you are looking to invest, you can make a nice income in the summer season by

building smaller apartments. The property needs some renovation, but the lower

floor can be moved in immediately. The upper floor is still in a structural state,

so you can finish and finish it as you wish. The upper level has a storage room

for each room, which can also be used as a wardrobe. There is also a section

that can be used as a cooking area, so you can create two completely separate

living areas. There are two entrances to the property, both from a covered

terrace.

There is also a cellar where the boiler room is located. The house has a large

plot and several outbuildings. There is a vineyard and fruit trees on the plot.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call!

If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager!

We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


